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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 7 juni? 

Ja till klimatråd!
Efter en motion från Vänsterpartiet 
kommer det nu att införas ett lokalt kli-
matråd i Växjö kommun. Ett klimatråd 
består av experter från akademin 
med bred kompetens inom hållbar 
utveckling. Syftet med klimatråd 
är att de ska bidra med kunskap 
och analysera klimatarbetet i kom-
munen samt föreslå åtgärder för 
minskad klimatpåverkan. 

Under kommunfullmäktige var merpar-
ten av partierna för förslaget och talade 
varmt för detsamma från talarstolen. 
Endast Sverigedemokraterna och Krist-

demokraterna röstade emot. 
Vänsterpartiets kommunalråd Maria 
Garmer är initiativtagare till förslaget 
och var efter mötet väldigt nöjd och glad 

över att ett klimatråd nu 
blir verklighet. 

- Växjö kommun ska 
vara med och leda 
klimatomställningen 

och stå i framkant i 
hållbarhetsfrågorna. 

För att klara klimatkrisen 
måste vi öka takten och ett klimatråd 
kan bidra med förståelse för vad som är 
nödvändigt för att skyndsamt nå målen, 
sa Maria Garmer.

Kultur- och fritidsplan för 
jämlikhet och jämställdhet
På kommunfullmäktige antogs den 
nya kultur- och fritidsplanen som 
gäller för perioden 2023 - 2027. Syftet 
med planen är att stärka Växjö som le-
dande kultur- och fritidskommun och 
som central kraft i regionen. Planens 
utvecklings- och insatsområden ska 
sammantaget bidra till ett attraktivt 
utbud av aktiviteter och upplevelser 
med bredd och spets som ger jämlika 
och jämställda förutsättningar för en 

”Växjö kommun ska 
vara med och leda 
klimatomställningen 
och stå i framkant i 
hållbarhetsfrågorna.



Frida inviger konstverk på Kungsmadsskolan i maj. 

aktiv fritid. Det är av vikt att vi be-
lyser och arbetar aktivt då den goda 
hälsan är ojämlikt fördelad mellan 
olika grupper i samhället och att so-
cioekonomiska faktorer har en viktig 
påverkan.

Frida Sandstedt (V), vice ordförande 
i kultur- och fritidsnämnden, yrkade 
bifall till planen och valde att lyfta 
några delar som är extra viktiga. 

- I tider då det blåser högerkonserva-
tiva vindar som vill inskränka de olika 
kulturella uttrycken är det angeläget 
att det i vår kultur- och fritidsplan 
tydligt står att vi uppmuntrar konst-
närskap som är nyskapande, ifråga-
sättande & utmanande. Vi menar att 
just detta konstnärskap utvecklar och 
inspirerar. Konsten har ett egenvärde 

och principen om armlängds avstånd 
ska värnas så att kulturskapare kan 
verka fritt, självständigt och obundet.

Fler träd för 
bättre miljö 
och klimat
Ett enigt kommunfullmäktige biföll en 
klok och bra motion från Magnus P 
Wåhlin (MP) om att plantera fler träd i 
Växjö kommun. Grunden för motionen 
är principen 3-30-300, det vill säga att 
varje person bör ha möjlighet att se tre 
träd från sin bostad, varje stadsdel bör ha 
en krontäckning på minst 30 % och alla 
ska kunna nå ett grönområde inom 300 
meter från sin bostad. 

Pernilla Bodin (MP) beskrev fördelarna 
med principen, bland annat hur fler träd 
ger bättre förutsättningar för Växjö kom-
mun att hantera klimatets 
påverkan. 

Pia Rönn 
Johansson (V) 
yrkade bifall till 
motionen. 

- Träd är viktiga 
för det fysiska och 
psykiska välmåendet 
hos våra kommuninvånare medborg-
are, dessutom är det positivt att den 
träbyggnation som vi är så stolta över i 
Växjö också gestaltas i miljöerna runt 



byggnaderna. Diskussionerna blev 
intressanta och med stor bredd; alltifrån 
barnrättsperspektiv och kommunens 
skogsbruk till stadens attraktivitet och 
förtätning behandlades i inlägg från 
talarstolen. 

Årets arbetsplats 2022 :

Hovs skolväg 13
Varje år utser kommunstyrelsens or-
ganisations- och personalutskott årets 
arbetsplats inom Växjö kommun. Syftet 
är att uppmärksamma goda exempel på 
arbetsplatser som främjar vår värdegrund, 
ett positivt arbetsklimat och ett hållbart 
arbetssätt. Årets arbetsplats 2022 blev 
Hovs skolväg 13, ett LSS-boende inom 
omsorgsförvaltningen. Enhetschef och 
delar av arbetslaget var på plats på kom-
munfullmäktige för att ta emot blommor, 
diplom och en värdecheck på 30 000 

kronor av Johnny Werlöv (V), ordföran-
de I kommunstyrelsens organisations- och 
personalutskott. 

Juryns motivering:
”På Hovs skolväg 13 arbetar alla för 
vårdtagarnas bästa, med målet att skapa 
en aktiv, trygg och hållbar vardag som 
är meningsfull för vårdtagarna. Inom 
arbetsgruppen finns ett gott arbetsklimat 
där alla hjälps åt för att stötta och utveckla 
varandra. Medarbetarnas olikheter, i form 
av olika nationaliteter och kompetenser 
ses som en tillgång. En annan 

framgångsfaktor som utmärker årets bästa 
arbetsplats är att arbetsglädje ses som en 
buffert mot stress. Hovs skolväg 13 är en 
arbetsplats där Växjö kommunkoncerns 
värdegrund hålls levande och där alla 
medarbetare trivs.”

Glädje och jubel under prisutdelning i fullmäktigesalen!
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Nej till nytt sjukhus i Räppe
Under torsdagen 8 juni meddelades vid en pressträff att 
regionstyrelsen i enighet beslutat sig för att lägga ner planer-
na på att bygga ett nytt sjukhus i Räppe. Kerstin Wiréhn 
är gruppledare för Vänsterpartiet, Region Kronoberg och 
kommenterar beskedet såhär:
- Äntligen har den styrande alliansen i Region Kronoberg 
kommit till insikt i sjukhusfrågan om mångmiljardbygget i 
Räppe, av samma skäl som Vänsterpartiet hävdat hela tiden, 
nämligen att det blir för dyrt. 
- Det blir nu en succesiv ny- och ombyggnad av CLV med 
den stora fördelen att det byggs och betalas under flera år. Varje nybyggnad blir därmed mo-
dern och anpassad efter vårdbehov och senaste behandlingsmetoder. 

Glad sommar önskar Vänsterpartiet Glad sommar önskar Vänsterpartiet 
Växjös fullmäktigegruppVäxjös fullmäktigegrupp

Johnny Werlöv, Kulla Persson Kraft, Kristian Rappner, Frida Sandstedt, Håkan Frizén, 
Maria Garmer, Björn Kleinhenz, Pia Rönn Johansson


